



ظفار للأغذية والاستثمار (ش.م.ع.)
DHOFAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)

التاريخ : 2026/07/23م

Disclosure: Appointment of a Chief Executive Officer for Dhofar Foods & Investment SAOG

Dhofar Foods and Investment SAOG would like to announce the appointment of Mr. Vipul Bahl as the Chief Executive Officer (CEO) of the Company, effective 22 July 2026.

Mr. Vipul Bahl joined the Company on 22 April 2024 as the Chief Commercial Officer (CCO) and was subsequently appointed as the Acting Chief Executive Officer effective 10 July 2024.

Mr. Bahl holds a Master of Business Administration (Marketing) from the Indian Institute of Technology, Delhi, and a Bachelor's Degree in Electrical Engineering from Chandigarh, India. He brings over 20 years of professional experience in the food and dairy industry across the Middle East and Africa, having held several senior leadership and executive positions throughout his career.

We wish him success and excellence in his future endeavors

إفصاح عن تعيين رئيس تنفيذي لشركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع.

تود شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع. الإفصاح عن تعيين الفاضل/ فيبول باهل رئيساً تنفيذياً للشركة، اعتباراً من 22 يوليو 2026.

وكان الفاضل/ فيبول باهل قد انضم إلى الشركة بتاريخ 22 أبريل 2024 بصفته الرئيس التنفيذي التجاري، كما تم تعيينه رئيساً تنفيذياً بالإنابة اعتباراً من 10 يوليو 2024.

يحمل الفاضل/ فيبول باهل درجة الماجستير في إدارة الأعمال (التسويق) من المعهد الهندي للتكنولوجيا - دلهي، ودرجة البكالوريوس في الهندسة الكهربائية من شانديغار - الهند. ويتمتع بخبرة مهنية تزيد على 20 عاماً في قطاعي الأغذية ومنتجات الألبان في أسواق الشرق الأوسط وأفريقيا، شغل خلالها عدداً من المناصب القيادية والتنفيذية.

نرجو له التوفيق والنجاح في مسيرته القادمة

Abdullah Zahir Al Alawi
Company Secretary



عبدالله زاهر العلوي
أمين سر الشركة

Cattle Feed Manufactures
Dairy Products & Beverage
C.R: 2017520, P.O. Box: 1220
Salalah - 211, Sultanate of Oman
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258
VATIN: OM1100007713



قطاع صناعة الأعلاف الحيوانية
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العصائر
س.ت: ٢٠١٧٥٢٠ ص.ب: ١٢٢٠
ملاحة: ٢١١ - سلطنة عمان
هاتف: ٢٣٢٢٥٣٨١, ٢٣٢٢٥٧٩٣ - فاكس: ٢٣٢٢٥٢٥٨
ضريبة القيمة المضافة: ٧١٣ - OM 11